
Protokół Nr 34/10
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 27 kwietnia 2010 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 12:00, zakończono o 12:20.
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Sprawozdanie z działalności Sokólskiego Ośrodka Kultury w 2009 roku.
4. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce w 2009 roku.
5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Niepublicznych Szkół

Podstawowych.
6. Projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.
7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2009 rok.
8. Wolne wnioski.

Ad.l
Otwarcie i przyjęcie porządku posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad.3
Sprawozdanie z działalności Sokólskiego Ośrodka Kultury w 2009 roku.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował głosowanie.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności SOK w 2009 roku.

AdA
Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce w 2009 roku.
Radny J.Wierzbicki poprosił aby Burmistrz miał na uwadze remont biblioteki.
Dyrektor Biblioteki L.Szebiotko odpowiedział, ze jest zrobiony kosztorys na remont wejścia i
schodów z podjazdem dla niepełnosprawnych. Kosztorys opiewa na kwotę ok.20 tys. zł.
Dodał również że jest potrzeb również wymiany dużego okna.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział, że będzie się starał poszukać środków na ten
remont.



Ad.5
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Niepublicznych Szkół Podstawowych
przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radny J.Wierzbicki zaproponował aby w czerwcu pojechać do tej szkoły i zobaczyć jak sobie
radzą·
Radny J.Panasiuk zwrócił również uwagę aby utwardzić dojazd do szkoły.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot potwierdził, że w czerwcu Komisja zostanie zaproszona do
Lipiny.
Przewodniczący zaproponował głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Projekt uchwały w sprawie udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków
przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował głosowanie.
Komisjajednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.?
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Sokółka za 2009 rok.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował głosowanie.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do sprawozdania z wykonania budżetu za
2009 rok.

Ad.8
Wolne wnioski.
W wolnych wnioskach komisja wspólnie z Zastępcą Burmistrza omówiła sprawę podwyżek
dla pracowników przedszkoli.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Wierzbicki



Lista obecności
Komisji Oświaty, Kultury, Op. Zdrowotnej i Sportu

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1 Wierzbicki Jerzy Przewodniczący

Anusewicz Wojciech

Zastępca
Przewodniczącego

Ancypo Jan

Łazarewicz Beata Katarzyna

Spoza Komisji udział wzięli:


